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EMLÉKEZTETŐ 

a VDSZ elnöksége 2018. március 28-án Budapesten megtartott üléséről  
 
Helyszín: Egis Gyógyszergyár Zrt. ETTK (Egis Tudományos és Technológiai Központ, 1106 
Budapest, Keresztúri út 11-13. 172-es épület.)  
 
Jelen vannak: jelenléti ív szerint. 
 
Megnyitó: 
Székely Tamás megnyitja az elnökségi ülést. Köszöni az EGIS munkáltatójának és 
szakszervezetének a lehetőséget az Elnökségi ülés megtartására. 
 
Gasztonyi Balázs, EVSZ titkára köszönti az elnökségi tagokat, egyben köszönetét fejezi ki az 
EGIS-nek, hogy rendelkezésre bocsátotta az épületet.  
 
dr. András Klára HR Igazgató bemutatója az EGIS-ről.  
- 5 éves lett a látogatóközpont 
- Rendhagyó gyárlátogatás 
- 2018-ban 105 éves az EGIS. Beszélt a gyár növekedési stratégiájáról (EGIS 20-20) 
- Egy nehéz bértárgyalási folyamatot tudhatnak maguk mögött.  
- Az EGIS történetének, működésének, felépítésének bemutatása. 
 
Székely Tamás megállapítja, hogy az Elnökség határozatképes. 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: Dr. Jekő József és Varga Mihály 
A jegyzőkönyv vezetését dr. Horváth-Lénárt Szilvia végzi. 

Az Elnökség üléséről hanganyag készül, vitás kérdések esetén a hanganyag a 

jegyzőkönyvvezetőnél vagy a Titkárságon elérhető. 

 

Székely Tamás felsorolja a napirendi pontokat. Az Elnökség a napirendet egyhangúlag 

elfogadta. 

 

Az Elnökségi ülés napirendi pontjai:  

1. Tájékoztató a MASZSZ Nő Tagozatának tevékenységéről. Előadó: Hercegh Mária 

elnök 

2. Javaslat a VDSZ 2018. évi képzési tervére. Előadó: Kiss Béla alelnök 

3. Javaslatok a VDSZ közösségi nap véglegesítésére.  

4. Különfélék. 
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1. Tájékoztató a MASZSZ Nő Tagozatának tevékenységéről. Előadó: Hercegh Mária 

elnök 

Székely Tamás bevezetésképp elmondta, hogy a MASZSZ nőtagozatának története 

visszanyúlik a fúzióra. 2018 április 3-án tisztújító kongresszus lesz a tagozatban. 

Hercegh Mária elmondta, hogy decemberben leltározta eddigi tevékenységét a tagozat. 

Döntöttek arról, hogy nem csak a tagozati tagoknak számolnak be, hanem a tagszervezeteknek 

is. A tagozat 2014 április 3-án alakult. Felvázolta a kezdeti feltételeket, körülményeket, 

elvárásokat.  

- A 2014-2015-ös év eseményeinek bemutatása: „Férfi 40” támogatása 

- Konferenciasorozat a bérkülönbség elleni harc témájában. 

- A 2016-os év eseményei: egyenlő bánásmód, nők esélye – konferenciasorozat, utcai 

kampányok 

- A 2017-es év eseményeinek bemutatása 

- Hol tart ma a tagozat 

- Sajtómegjelenés 

- Peremfeltételek 

- Merre tovább? A 2018-as évben tervezett események  

 

Hozzászólások: 

Székely Tamás megjegyezte, hogy teljes mértékben elkötelezett a tagozat munkája iránt. A 

VDSZ Elnökségében magas a női reprezentativitás, és működési területünkön magas a női 

foglalkoztatottság aránya is. Az sajnálatos, hogy a MASZSZ elnökségében – a tagozati 

képviselőkön kívül – nincs női tag.  

 

2. Javaslat a VDSZ 2018. évi képzési tervére. Előadó: Kiss Béla alelnök 

A képzési terv korábban kiküldésre került az elnökségi tagok részére. 

Nehezen állt össze a képzési terv. Tavaly is és idén is történt képzési igényfelmérés. Az 

igényeket feldolgoztuk, és a konkrét válaszokat beépítettük a tervbe.  

- A központi képzések helyszínei Budapest és Balatonszemes lesznek. 

- Van helyi képzésre is igény (pl Chinoin, Vibracoustic) – itt csak a saját szakszervezet számára, 

egy újonnan felállt csapat részére kérik a képzést, belső ismerkedésként. 

- Nincs lezárva a tervezet. 

- Az előadók köre a tervezetben olvasható (szakértők, vezető tisztségviselők, ÉTOSZ, külsős 

szakértők) 

- A javasolt időpontok 3 helyen már módosulnak is. (Tagozati képzések, Pünkösd, 

Munkavédelmi képzés) 

- Húsvét előtt kiküldjük a kiírást, lehet jelentkezni a különböző tematikákra. 

- Igény merült fel a távoktatásra. A képzéseken kiosztjuk a távoktatási anyagot. 

- Külön hangsúlyt kell fektetni a tagtoborzásra. Tavaly elmaradt a tagtoborzó képzés. Idén 

valószínűleg Budapesten lesz. Ez egy speciális képzés, speciális oktatókkal. 

- Május lesz a képzési hónap. 
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Hozzászólások: 

- Székely Tamás: Tavalyi és tavalyelőtti tapasztalat, hogy a képzéseket az első félévben kell 

megtartani. A kevés munkaidőkedvezmény miatt nincs elég jelentkező az őszi időszakra. 

Azonban, ha igény van rá a VDSZ előadói mennek helyi képzésekre. Segítséget kér az elnökségi 

tagoktól, hogy időben jelezzék az igényelt tematikát, hogy ahhoz megfelelő előadót 

kereshessünk. 

- Eördöghné Pataki Irén: legyenek olyan képzési napok, ahol a szakágazat is jelen van.  

- Gasztonyi Balázs: támogatja a tagtoborzó képzést. Az EVSZ kommunikációs, 

tárgyalástechnikai képzést venne igénybe, a VDSZ budapesti székházában. 

- Szabóné Lakatos Erzsébet: jobban meg kellene ismertetni a távoktatási anyagot. 

- Székely Tamás: már elkészült a távoktatás írásos anyaga, amelynek több modulja is lehet. 

Tapasztalatokat gyűjtünk, hogy további írásos anyagokat készíthessünk. Tervezzük, hogy 

internetes felületen is megjelentetjük a távoktatást. Kérdéses viszont, hogy hogyan 

ösztönözzük a kollégákat, hogy használják a távoktatási anyagot. Ehhez a helyi tisztségviselők 

segítsége kell. 

- Karó József: a visszakérdezés is lehetne a távoktatás keretén belül. 

- Patakvölgyi Árpád 

- Jekő József: létezik egy oktatásra szolgáló rendszer (videós oktatás, tesztek stb.). Ezt a 

MOODLE felületet sok felsőoktatási intézmény is használja. 

- Sas László: nagy szükségét látja a kommunikációs és tárgyalástechnikai képzésnek 

- Szabóné Lakatos Erzsébet: az alapképzésben főként bizalmik vesznek részt. Számukra nem 

lényeges a tárgyalástechnika, ugyanis ők nem kerülnek tárgyalási helyzetbe a munkáltatóval.  

- Székely Tamás: igény van-e külön tárgyalástechnikai képzésre? 

- Szabóné Lakatos Erzsébet: igen, van. Egy 3 napos ÉTOSZ-os képzésre lenne szükség. 

- Tóth Éva: a továbbképzés legyen a tárgyalástechnika. 

- Székely Tamás: akkor ennek megfelelően lesz egy speciális tárgyalástechnikai képzés, amely 

jogi előadásokat nem fog magában foglalni. 

 

Határozati javaslat: 

Elfogadja-e a VDSZ előterjesztett 2018-as évre szóló képzési tervét? 

Az Elnökség egyhangúlag elfogadta a tervezetet. 

 

3. Javaslatok a VDSZ közösségi nap véglegesítésére.  

Kiss Béla: elmondta, hogy az elnökségi tagok kaptak írásos anyagot, egy összegzést. 

- bekértek ajánlatot minden területről. 

- A Merkapt és az Óbudai Rendezvénypark küldött árajánlatot. Emellett az EGIS Szb is küldött 

egy módosított árajánlatot, valamint helyszín javaslatot. A Merkapt ismert és megszokott hely, 

összköltsége 1 millió 40 ezer forint lenne. Az Óbudai Rendezvényparkesetében még helyszíni 

egyeztetés van folyamatban. Csak a helyszín lenne közel 2 millió forint, ez a cateringet nem 

tartalmazza. Két helyszínjavaslatuk van: Marcibányi tér, Óbudai sport- és szabadidőközpont. 

-  A főzés nem kapna akkora hangsúlyt. 
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- A foci fontos programpont lenne. 4 pályára lenne szükség, hogy időben befejezzék. 

- Felmerült az utcabál kérdése. Korábban voltak próbálkozások ennek megtartására, de az a 

tapasztalat, hogy 15.00, 16.00 óra után erre már nincs érdeklődés.  

- A sportrendezvény összköltsége, cateringgel együtt (400 főre ebéd): 9 millió 400 ezer forint. 

- Az Elnökség döntése szerint legyen közösségi rendezvény, szeptember 8-án, a második 

hétvégén. 

- 4 helyszíni lehetőség van. 

 

Hozzászólások: 

- Gasztonyi Balázs: A Chinoin telep megjelent, mint újabb helyszíni lehetőség. Illetve 500 ezer 

forintért egy cég elvállalná az összes szervezői munkát. 

- Tóth Éva: ha fix az időpont, beszél a cég vezetésével, hogy egyeztessenek a pálya 

tulajdonosával. Évente 4 alkalommal visszabérelhető ingyen a pálya a tulajdonostól. 

- Székely Tamás: nem kell 500 ezer forintért szervezőket megkérni, mert akkor egyesek azt 

fogják mondani, hogy elherdálja a VDSZ a tagság pénzét. Ugyanakkor érezhető, hogy szükség 

van erre a közösségi napra, az összetartozást fejezi ki. Kéri Tóth Évát, hogy igazolja vissza, hogy 

mire jutott a Chinoin pálya kapcsán a vezetéssel. Ha a Chinoin pályán nem lehet megszervezni 

a közösségi napot, akkor marad a Merkapt. Utána leülnek Gasztonyi Balázzsal megbeszélni a 

szervezést. Az iménti pályák kapcsán van bejáratott gyakorlat, ami a szervezést illeti. 

- Kiss Béla: jól hangzik a külső szervezés, de azért nem célravezető, mert az előzetes felmérést 

és a jelentkezéseket csak a központi iroda tudja lebonyolítani. Minden információ a központi 

irodába fut be. A tömegsport, a főzés és a gyerekprogramok népszerűek, ami új program 

lenne, azt meg lehet próbálni rendezvényszervezőn keresztül lebonyolítani. A pályákat már 

március-április táján le szokták foglalni. 

 

Egyéb kérdés, hozzászólás nem hangzott el a napirendi pont kapcsán. 

 

4. Különfélék. 

 

Május 1-e 

Székely Tamás kérdezte az Elnökség tagjait, hogy kinek mi a szándéka május 1-vel 

kapcsolatban. Elmondta, hogy a MASZSZ-ban elindult egy kommunikáció május 1-ről. Úgy 

látja, hogy nincs nagy érdeklődés a rendezvény iránt. A Bányász és a Vasas szakszervezetek 

szerint meg kell mutatnunk magunkat. Véleménye szerint, ha a MASZSZ finanszírozza, 

rendezzünk nagygyűlést, vonulást. 

A VDSZ területén az a tapasztalat, hogy helyi szinten szervezik a tagszervezetek a május 1-ei 

rendezvényeket. Tömeges érdeklődés nem mutatkozik a budapesti helyszínekre.  

Azt javasolja, hogy hogy az Elnökség alakítson ki egy állásfoglalást, amit a MASZSZ felé lehet 

kommunikálni. 
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Hozzászólások: 

- Radics Gábor: Nincs aktivitás. Ha Budapestre utaznak a tagok, akkor inkább más programot 

keresnek, és nem a nagygyűlésre mennek.  

- Varga Mihály: Helyileg szervezik ők is. 

- Sas László: választások után nincs értelme a demonstrációnak. 

- Eördöghné Pataki Irén: Helyi szinten szervezik ők is. 

- Margittai Péter: Az idei május 1-e a helyszín miatt is kérdéses. Nehéz a helyszín 

megközelítése, a hangulat sem a régi. Családi ünnep lett. 

-  Kiss Béla: idén négynapos hosszú hétvége lesz. Ez sem kedvez a rendezvénynek. Meg kell 

jelenni valahogy a szakszervezetknek, de régóta nem tudják magukat látványosan 

megmutatni. Köztes megoldás kell. Tagszervezetek nehezen tudnak létszámot meghatározni, 

pedig a szervezéshez szükséges lenne. A bányászok 1200 fővel számolnak a rendezvényen. 

- Székely Tamás: az álláspont akkor az, hogy helyi szinten szervezze mindenki. 

 

A következő elnökségi ülés munkaterve 

Székely Tamás elmondta, hogy a korábbi tervek szerint egy 3 napos elnökségi ülés lenne 

áprilisban, 23-25. között, Balatonszemesen. 

Egyrészt végig kellene beszélni a mérleget, másrészt pedig igény lenne egy beszélgetésre, az 

Elnökség tagjai között. Sokan viszont jelezték, hogy sok a 3 nap, nem tudnak végig jelen lenni. 

Kérdés tehát, hogy legyen-e 3 napos az elnökségi ülés, vagy legyen április 25-én egy egynapos, 

Budapesten. 

 

Hozzászólások: 

- Tihanyi Endre: a 3 naposnak az az előnye, hogy sok idő van a beszélgetésre, és nem sietnek 

el az ülés végéről a tagok. Elég lehet azonban a 2 nap is. Az informális beszélgetések fontosak. 

- Varga Gyula: kevesen maradnak a 3. nap végére. 

- Radics Gábor: Hiányolja az előzetesen kiküldött anyagokat, amiből fel tudnának készülni az 

ülésekre. Egyetért azzal, hogy időnként kellene hosszabb idő a beszélgetésre, de ez 

megvalósítható az elnökségi ülések között is. Megfelelő előkészületek után pedig 

határozatokat is tudnának hozni az üléseken. 

- Gasztonyi Balázs: szerinte 2 nap is elegendő lenne.  

- Sas László: Ha már sokan vasárnap este lemennek, akkor 2 nap is elegendő. Így kedd délután 

be lehetne fejezni. Így van két este az informális beszélgetésekre. 

- Székely Tamás: akkor 23- án és 24-én egy kétnapos elnökségi ülést fognak tartani.  

 

GDPR: 

Székely Tamás elmondta, május 25-én lép hatályba az új uniós adatvédelmi rendelet. Sok 

kolléga jelezte, hogy segítséget kér ebben. Türelmet kér az elnökségi tagoktól ebben a 

kérdésben, hisz még a szakértők is csak most készülnek fel erre a kihívásra. Legyen ez a 

kétnapos elnökségi ülés egyik napirendje.  
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Gyerektábor: 

Székely Tamás elmondta, hogy lassan lejár a jelentkezési határidő. Kérdezi, hogy esetleg 

gondolkodik-e még valaki, hogy jelentkezzen, mert szükség lenne a végleges létszámra. Tervek 

szerint 2 turnust indítottak volna, de úgy látszik, hogy csak egy lesz. 

 

Hozzászólások: 

- Radics Gábor: A gumis szakágon belül a Tauril már jelentkezett, és Horváth Sándorék is 

jelentkeznének. 

- Horváth Sándor: Nyíregyházáról 8 fő jelentkezne.  

- Székely Tamás: Biztosítani tudja, hogy gyerek nem marad le a táborról. Hétvégéig kéri a 

létszámokat. Egy turnust biztosan meg tudnak indítani. 

 

Tagdíjfizetés: 

Székely Tamás elmondta, hogy előző héten pénteken ügyvezető elnökségi ülés volt. Szóba 

került a tagdíjfizetés kérdése. A tagdíjak korrekt és tisztességes módon kerülnek átutalásra a 

VDSZ-be. Ezt a PEB is rendszeresen vizsgálja. Az ügyvezető elnökségi ülés arra a 

következtetésre jutott, hogy a szegedi gumigyár kapcsán valamilyen megoldást szeretne 

kapni. Radics Gábort kérték, hogy írja le, hogy az elmaradás tekintetében, a teljesítésből mit 

tud vállalni. Erre ő nem kapott semmilyen választ. Sőt VDSZ ellenes hangulat kezd kialakulni. 

Szeretnék, ha ez a vita minél hamarabb lezárulna. Elsődleges a VDSZ legyen, akármilyen 

konföderációs politikát is folytatunk.  

 

Hozzászólások: 

- Varga Gyula: Gáborék nem fizetnek tagdíjat, egyéb anyagi problémák miatt. Erre megoldást 

kell találni. Kérték Gábort, hogy egy levélben adjon magyarázatot, és tisztázza a helyzetét. A 

folyó kiadásokat kifizetését fenn kell tartani. 

- Radics Gábor: Nem ért egyet Székely Tamással. A tagdíjfizetés rendszere nem egységes. Több 

helyen felső korlátos rendszert alkalmaznak. Felháborítónak tartja, hogy Székely Tamás 

jelzálogot akar tenni a zánkai ingatlanra. A VDSZ-ből való kilépés pedig nem az ő egyedüli 

döntése. Szakszervezeti testületük nem fog belemenni, hogy emeljék a tagdíjat. Ismétli, hogy 

ezekben a kérdésekben nem tud egyedül dönteni.  

- Eördöghné Pataki Irén: Felhívja Radics Gábor figyelmét arra, hogy nem támadni kellene a 

VDSZ-t és annak elnökségét, hanem együttműködni a tagoktól levont és a VDSZ-be be nem 

fizetett tagdíjak rendezésében. 

- Margittai Péter: Radics Gábor morálisan támadja a VDSZ-t, annak Elnökségét. A közös 

megoldás keresését is támadásnak vette. Javasolja, hogy a következő elnökségi ülésre a 

Felügyelőbizottság terjesszen elő egy anyagot, hogy a korábban hasonló problémákkal küzdő 

szervezetek hogyan rendezték a helyzetüket. 

- Radics Gábor: Szakszervezetük bizottsága kategorikusan elutasítja a tagdíjemelést. 

Visszamenőlegesen nem tudja rendezni a tartozást. 
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- Patakvölgyi Árpád, Szabóné Lakatos Erzsébet: csatlakozva a többi hozzászólóhoz a tartozás 

rendezését várja Radics Gábortól, illetve a VDSZ biztosítékot kell, hogy kapjon az elmaradt 

tagdíjbefizetés rendezésére. Példaként került megemlítésre, hogy a szóban forgó ingatlanra 

ne jelzálog, hanem tulajdonrész kerüljön bejegyzésre a tartozás rendezéséig. 

- Szabóné Lakatos Erzsébet: Kíváncsi, hogy a Gumiipari Szakág ehhez a kialakult, helyzethez 

mit szól, mi a véleménye. 

- Horváth Sándor: A szakágat is felháborítja a kialakult helyzet. Pont az elnök nem fizet. 

- Tóth Éva, Jekő József, Tósoki Géza a tagdíjfizetés teljesítésére hívták fel a figyelmet, illetve 

arra, hogy az alapszervezet felelősen tervezze a kiadásait, a túlvállalásait ne a szövetségi 

kötelezettségek elmaradásával orvosolja. Konkrét példákat soroltak fel a felelősségteljes 

teljesítés fontosságára.  

 

Az Elnökség következő, áprilisi ülésén határozatot fog hozni a Szegedi Gumigyár Szakszervezeti 

Alapszervezete tartozásának kérdésében. 

 

- Jekő József: Kérdezi, hogy a Vasvári foci dokumentumait megkapták-e az elnökségi tagok. 

Terveznek egy strandfoci bajnokságot is. Erre Székely Tamás azt kérte, hogy szülessen egy 

kiírás, amit a VDSZ továbbít a tagoknak. 

- Gasztonyi Balázs: A Műszakos tagozat újra szerveződik-e? Székely Tamás válaszul elmondta, 

hogy igen, újra szerveződik a májusi képzésen. Fontos, hogy legyenek jelöltek. 

- Szabóné Lakatos Erzsébet: MOL-kártya elmaradások vannak. Székely Tamás elmondta, hogy 

valóban akadozik a kártyagyártás. Ezt többször is jelezték a szolgáltatónak, de ennél többet az 

ügyben nem tudnak tenni. 

- Örkényi Zoltán: Az ÉTOSZ kérdéséről beszélni kellene. 

- Kiss Béla: A sportprogramok véglegesítésre kerültek (foci). Teke június 9.-én lesz az EGIS 

szervezésében. Június 2-án horgászverseny. 

 

  

Az emlékeztetőt összeállította: dr. Horváth-Lénárt Szilvia 

 

Hitelesítők: 

 

 

---------------------------------------------------- ---------------------------------------------------- 
Jekő József Varga Mihály 

 

 

Javaslat Ellene Tartózkodott Elfogadás 

Elfogadja-e a VDSZ előterjesztett 2018-as 
évre szóló képzési tervét? 
 

  egyhangúlag 

 


